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Abstract (en)
The transformer has at least one primary winding and at least one secondary winding. It has a coil body (1) with a first chamber (11) in which the
primary winding is arranged and a second chamber (12) in which the secondary winding is arranged. A core, especially a ferrite core (2) can be
guided into the coil body (1). The latter has a receiving element (13) for a cover flap (3). The latter only covers part of the primary and secondary
windings. The primary and secondary windings adjoin each other in this partial region. The cover flap (3) is formed with a first dividing wall (31)
arranged essentially perpendicular to the cover flap (3). The dividing wall (31) is arranged in the assembled state between te first chamber (11) and
the second chamber (12).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Transformator mit mindestens einer Primärwicklung und mindestens einer Sekundärwicklung, mit einem
Wicklungskörper, auf dem in einer ersten Kammer die Primärwicklung und auf dem in einer zweiten Kammer die Sekundärwicklung angeordnet
sind, in den ein Kern, insbesondere ein Ferritkern einführbar ist, und der ein Aufnahmeelement für eine Abdeckkappe aufweist. Erfindungsgemäß
ist vorgesehen, daß die Abdeckkappe nur einen Teilbereich der Primärwicklung und der Sekundärwicklung abdeckt, in welchem Teilbereich die
Primärwicklung und die Sekundärwicklung aneinander angrenzen, und daß die Abdeckkappe mit einer im wesentlichen senkrecht zur Abdeckkappe
angeordneten ersten Trennwand ausgebildet ist, die im montierten Zustand zwischen erster Kammer und zweiter Kammer angeordnet ist. <IMAGE>
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